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 סדר היום:  

 ההצהרת אמונים של כל חברי מליאת המועצ  .1

 

חברי המועצה עלו עפ"י הסדר הר"מ והקריאו את נוסח הצהרת האמונים  

 עפ"י הנוסח הבא:  

יהודה, מתחייב/ת - "אני ________ ת.ז. _______ חבר/ת מועצת אבן 

 לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה".  

 

   שהצהירו אמונים:  להלן רשימת חברי המועצה

אמיר טטרסקי, שלומית גוטרמן כספי, נדב לוי, מירב שניר, מיגל  

עזרא, טל הרמן, טלי עידו, יוסי    אבינועם, לימור גיל שני, טל רגב, שירלי

 אלבז, שמשון רחמנפור, וראש המועצה מתן כצמן.  

 

 ברכת הרב המקומי אהרון בדיחי  .2

 

הרב אהרון בדיחי בירך את חברי המועצה היוצאת ואת חברי מליאת  

 המועצה. 

מבקש להודות בשם כולנו לראש המועצה היוצא, מר אבי הררי, על  

צה הנכנס, מר מתן כצמן, איחולי  המוע  שתרומתו רבת השנים, ולרא 

 הצלחה.  

 

 דבר ראש המועצה היוצא אבי הררי  .3

 

: אני מתכבד להזמין את ראש המועצה היוצא אבי הררי שכיהן בין  אלי גטר

ועד   2013בתפקיד סגן ראש המועצה ובין השנים  2013עד  2003השנים 

לעמוד בתפקיד ראש המועצה. ובנימה אישית, הייתה לי הזכות  2024

 לימינו בתקופה מאתגרת זו. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 דבר ראש המועצה היוצא אבי הררי:  

 

אדוני ראש המועצה מתן קצמן, חברי המועצה הנכנסת, חברי המועצה 

 .היוצאת, אורחים, תושבי אבן יהודה

 .מכובדי כולם 

 

 .אני עומד לפניכם נרגש, אך גאה ועם ראש מורם 

 

שנה אחורה ואני שמח וגאה שבמשך שני העשורים   20אני מסתכל 

 ,האחרונים שרתתי את תושבי אבן יהודה במסירות ובנאמנות רבה

  .שנים כראש המועצה 10מתוכם 

 

כשנכנסתי למועצה, קיבלנו עמוס ואני מועצה עם חובות וגרעון של מיליוני  

חודשים  עובדי המועצה לא קיבלו מספר    ,שקלים, עם חשב מלווה

נגד המועצה ואף    משכורות, הוגשו תביעות קבלנים של מיליוני שקלים

 .נפתחו הליכי הוצאה לפועל כנגד המועצה

 

שנים בתפקידי כראש המועצה אני גאה להשאיר לראש   10היום אחרי  

המועצה מתן כצמן מועצה משגשגת, רשות איתנה! עם תקציב מאוזן, עם  

ח)!( בתקציב הפיתוח  "מיליון ש 400-אפס הלוואות אפס חובות, עם כ

 .ותוכניות פיתוח עתידיות לרווחת תושבי אבן יהודה

 

אבן יהודה כיום הינו היישוב המוביל בשרון! מועצה חזקה, עובדים נאמנים  

ומסורים, יישוב עם קהילה נפלאה ומוקד משיכה לזוגות צעירים ומשפחות 

  !חנו בעשור האחרון איכותיות, בזכות איכות החיים ואיכות החינוך שפית

 

וזה לא קרה ביום אחד! אלא בתהליך ארוך ומייגע, בזכות חשיבה ותיכנון 

לטווח ארוך תוך עבודת צוות ושילוב כל הגורמים שהביאו לתוצאות, כפי  

 .שאבן יהודה נראית היום 

 

ס  "לבי  "פינוי בינוי "בנינו ושדרגנו את בתי הספר והגנים. בין היתר, ביצענו  

וגני ילדים, גם לילדים בעלי צרכים   "הראשונים "ס "ת ביבכר ובנינו א

 .מיוחדים 

 



שנתי והוספנו תוכניות  8  לאחר מאמצים רבים הצלחנו לעבור לתוכנית

 .ט, מופת, שגרירים ועוד"מגוונות לבתי הספר, תוכניות מצויינות, עמ

 

דאגנו לתחבורה ציבורית לכל התלמידים בבתי הספר למי שזכאי וגם למי  

 .אישלא זכ

 

שפועל ליד בית הכנסת הגדול   "קפה שטמפפר"נבנה מרכז קרסו שבמרכזו 

 !איש באמונתו יחיה"בהרמוניה 

 

בנינו את מועדון הסביום החדש, והכנסנו תכנים למען הגיל השלישי שאין  

 .כמותם בכל האזור 

 

   !מקומות 250בנינו אולם ספורט מודרני ובית תרבות חדש עם 

  

 .ס הראשונים "רגל וגן משחקים ליד ביהקמנו מגרש קט  

 

פיתחנו את אזור התעשייה, שהיה אתר פסולת במשך שנים רבות, ובקרוב  

לטובת חינוך    ,צפוי להניב מיליוני שקלים כהכנסות מארנונה עסקית

  .ורווחה

 

דאגנו לאשר בנייה לזוגות צערים לתושבי אבן יהודה במחיר למשתכן.  

 .הבנייה בעיצומה צמוד להדסים 

 

  .פארק ומתחם לאופניים-הקמנו מתחם סקייט

 

 .שיהיה מקום לנוער שלנו - שדרגנו את בית הנוער בית בנימין 

 

 .התחלנו בתהליך לבניית אתר אינטרנט למועצה, חדש ומשודרג 

 

  .שיפרנו כבישים ותשתיות, כולל הנגשה של מקומות ציבוריים

 

  .י המושבהומערכות ניקוז ישנות ברחב  פיתחנו ושדרגנו רחובות

 

התנינו המשך חוזה חכירה לקופת חולים בבניית מרפאה חדשה ברח'  

  .ההסתדרות, שתכלול גם בית מרקחת וטיפת חלב

 

  



ביצענו עבודות בשלולית החורף הצפונית, פרויקט האיגום הגדול ביותר  

בארץ שנמצא בשלב מתקדם, כולל פיתוח שמורת הטבע הצמודה לשלולית  

  .ביבה לרווחת התושביםלשמירה על איכות הס 

 

הצמודה לכביש   ביצענו תכנון ויצאה לביצוע של שלולית החורף הדרומית,

  .הישן יש קבלן שזכה לביצוע העבודות 553

 

בינוי קאנטרי קלאב במקום הבריכה הישנה שנבנתה לפני    התחלנו בעבודות

 .שנה. הקאנטרי ישמש לנופש פנאי וספורט לתושבים 60

 

שנמצאות בתהליכים     ,תוכניות פינוי בינוי בשכונת בן גוריון ומכביקידמנו 

 .ועדה המחוזיתוב

 

 לשמירת הצביון הכפרי של היישוב. התוכנית נמצאת  - הכנו תוכנית מתאר    

 בדיון בועדה המחוזית, כאשר המועצה הגישה לועדה המחוזית את התנגדותה      

 .ת ועודלנושא צפיפות הבנייה, כבישים, תשתיו     

אני רוצה לציין שמאז שאני ראש המועצה לא אישרתי שום תוכנית חדשה,  

פרט לבנייה של מחיר למשתכן לזוגות צעירים. התנגדתי לבנייה חדשה ללא  

  .תשתיות מתאימות ובניגוד לתוכנית המתאר

 

נלחמתי רבות מול שרי התחבורה ואני גאה שהצלחתי להוביל את הפרויקט  

שבימים אלו החלו את עבודות התשתית  תקופתי,ב 561לסלילת כביש 

  .לסלילת הכביש שיסייע לתושבי אבן יהודה ובמיוחד לתושבי רחוב הבנים 

 

הכנסנו שאטל של חברת קווים שיוצא מאבן יהודה עושה סיבוב במושבה 

 .ועד לרכבת בית יהושוע

 

,  הוספנו תחנות אוטובוסים בשכונות המזרחיות ונסיעות של קווי אוטובוסים 

 .לצורך עיבוי מערך התחבורה הציבורית

 

לרחוב המייסדים, וקיבלנו   4לסגירת הכניסה מכביש     ביטלנו את ההחלטה

אישור להקמת גשר להולכי רגל ברחוב המייסדים וברחוב תל צור והקמת 

 .תחנות לתחבורה ציבורית בצפון ובדרום

 

דרורים,  תיכנון ובביצוע הקמת שבילי אופניים מצומת הדסים ועד לגשר 

 .בשטח המזרחי של אבן יהודה

 



תכננו מבנה מועצה חדש, שיכלול אולם תרבות גדול, שטחי מסחר ופארק  

  .ענק לרווחת התושבים 

 

  .תכנון מדרחוב ברח' המייסדים 

 

תכנון וביצוע מתחם נינג'ה גני משחק וגינת כלבים, במתחם הבניה הצמוד 

 .להדסים 

 

פרויקט בנייה לזוגות   -כלא תל מונדועד  553תכנון עתודה דרומית לכביש 

צעירים ודיור בר קיימא, יחד עם משרד הבינוי והשיכון. במטרה להוריד את  

הצפיפות בישוב הישן ולהעבירו לאזור הדרומי. וזאת על מנת לשמור על  

 .הצביון הכפרי של המושבה

 

 .ואלו רק חלק מהפרויקטים והיוזמות הרבות שנעשו בעשור האחרון 

 

בנוסף, פרויקטים רבים מקודמים במושבה, לאחר תכנון ובשלבי פיתוח  

 .שונים, שימומשו בתקווה בשנים הקרובות

 

במשך כל שנות כהונתי, שמרתי על יחס חם ואנושי כלפי כל התושבים, ללא  

משוא פנים! ראיתי בתפקיד ראש המועצה מפעל חיים של עשייה למען  

ים קדימה ולהניע פרויקטים . חשתי אחריות לחשוב שנ24/7הקהילה 

 .גדולים 

 

הייתי תמיד למענכם בשגרה ובחירום. התמודדנו היטב עם לא מעט אתגרים,  

  .הגדולים בהם, משבר המים, הקורונה והמלחמה

 

אני חש גאווה גדולה בדרך שעשיתי וחייב תודה גדולה לכל עובדות ועובדי  

ר ריבובסקי, שהיה  המועצה והמרכז הקהילתי המסורים, ובמיוחד לסגני דרו

 ,יד ימיני בנאמנות ובמסירות רבה

 

למשפחתי היקרה, לרעייתי אביבה שאפשרה לי לבצע את תפקידי התובעני,  

 .תודה ענקית שהייתם לצידי לאורך כל הדרך  -  ילדיי, נכדיי

 

המשיכו להיות קהילה איכותית מגובשת ומחבקת  -לתושבי אבן יהודה 

הדדית, קבלת האחר, אהבת הזולת והחשוב שמרו תמיד על הערבות ה

 ."ואהבת לרעך כמוך"

 



  ולסיום אני רוצה לאחל הצלחה רבה

לראש המועצה הנכנס, מתן כצמן ולחברי המועצה שנבחרו הצלחתכם, היא  

 .הצלחת הישוב כולו

 

והמשך הצלחה לכל   , אושר ושמחה ,אני רוצה לאחל בריאות טובה

 .המועצה היוצאת פעלתם במסירות ובאהבה למען הישוב  חברי 

לימור גיל    יוכי פרי, מיגל אבינועם, שיר אידלסון,   הילה קולט,  זיו קמיני,

 .יוסי אלבז, זוהר אברמוב משו לוי,   סקי,ובדרור ריב שני,

 

  ה אלי גטר שמסיים את תפקידו לאחרצל המוע "אני רוצה לברך ולאחל למנכ

מאחל לו   שנה במועצה וביצע את תפקידו במסירות ובנאמנות רבה, 48

  חה.בריאות טובה אושר ונחת מהמשפ

 

אנו מצפים בתקווה גדולה לשובם של כל החטופות והחטופים ולשלומם של  

  .ל וכוחות הביטחון "כל חיילי צה

 

 תודה והמשך ערב טוב 

 

 פרידה מחברי המועצה היוצאת   .4

 

ראש המועצה מתן כצמן נפרד מאבי הררי, דרור ריבובסקי, זיו קמיני,  

 הילה קולט, יוכי פרי, זוהר אברמוב ומשומר לוי. 

 

ראש המועצה מתן כצמן העניק קלף ברכה לחברי המועצה על  

 תרומתם לישוב.  

 

 דבר ראש המועצה מתן כצמן :  .5

 

 מכובדיי, 

 

 ישוב הרב אהרון בדיחי הרב 

 

 ראש המועצה היוצא מר אבי הררי  

 

 חברי המועצה היוצאים,

 

 חברי המועצה הנכנסים,



 

 משפחות ואורחים נכבדים,  

 

 קהל נכבד, 

 

  -בהתרגשות אני פותח את ישיבת המליאה הראשונה של המועצה ה 

 יהודה. -של אבן 17

 

עצה  משמשח לראות סביב שולחן זה חברים חדשים לצד חברי מו

 ותיקים שממשיכים בשליחותם הציבורית.  

 

  20ראשית ברצוני להודות לראש המועצה היוצא , אבי הררי, על 

שנות הנהגה בישוב. אתה נגעת באנשים רבים והשארת חותם, באהבה 

שלך למושבה ולתושביה. אני מאחל לך בריאות טובה, וזמן יקר עם  

 יהודה.  - למען אבן   משפחתך. אני בטוח שתמשיך לעשות טוב

 

אני רוצה גם להודות לחברי המועצה היוצאים דרור, הילה, זיו, יוכי,  

משו, שיר וזוהר: תפקיד חבר מועצה הוא תפקיד קשה וסיזיפי, נסתר  

מעיני הציבור, לעיתים כפוי טובה, אך השליחות בו היא גדולה. תודה  

 על העשייה והמסירות לשכם לציבור.  

 

ינה ולחברה כולה. אסון השבעה  אנו בעיצומה של תקופה קשה למד 

באוקטובר, ובעקבותיו המלחמה הארוכה ביותר מאז מלחמת  

 נוגעים   –העצמאות, קורבנותיה, והדאגה לשלום החטופים 

 

ישראלים נהרגו בשבעה באוקטובר. מתוכם חמישה   1,750 - יותר מ

רנ"ג חן נחמיאס, עילי נחמן, מתן    –יהודה -מבניה ובנותיה של אבן

דיר מסיקה ונוי אביב. אנו זוכרים אותם והם בליבנו יום  אקשטיין, א

יהודה, אנו מאחלים החלמה  - יום. לאלפי הפצועים, גם פה מאבן 

 מהירה.  

 

אחרי, אבל זאת חובתינו. המלחמה תסתיים וכולנו  שקשה לעסוק ביום  

נידרש לעבור לשיגרה של תיקון ובניה מחדש במדינה האהובה שלנו.  

 יהודה.  - ו, בבית, באבן וההתחדשות מתחילה אצלנ

 

לפני מספר חודשים שבתי משירות מילואים כמפקד גדוד לוחם בגבול  

הלבנון. המעבר החד מקו האש בחזרה הביתה, יחד עם התובנות שאני 



מביא איתי מהלחימה בצפון חידדו אצלי עוד יותר את ההכרה  

והמוטיבציה להיות חלק ולהוביל קבוצת תושבים מצוינת שלוקחת  

 על הקהילה שלנו.    אחריות

 

, על  יש עתיד –אני רוצה להודות לחבריי ושותפיי לסיעת קידמה 

 ההחלטה לקום ולעשות.  

 

התוצאות המהדהדות, ההחלטיות, והברורות, מיום הבחירות הם  

קריאת השכמה, וקריאה ברורה וחדה מתושבי אבן יהודה לשינוי  

ושיפור משמעותי, בכל תחומי החיים. בחינוך, בתרבות, בקהילה.  

בניהול. הציבור לא מצפה לעוד מאותו הדבר. אלא למשהו אחר. אני  

חירות כך גוברת האחריות עלי  מבין זאת היטב. כגודל הניצחון בב

 ועלינו להביא את השינוי הזה.  

 

 ושינויים הם לא קלים, אך נדרשים.  

 

 ולכן, אנו פותחים פרק חדש. 

 

ונהפוך את החינוך   –אנו נשים את החינוך בראש סדרי העדיפויות  

ושם נרדף למצוינות בערכים, חוסן   באבן יהודה לגאוות הישוב

 והישגים.  

 

ך לישוב מודרני, איכותי  ומודל לחיקוי בניהול,  יהודה תהפו-אבן 

 המבוסס על תכנון מקצועי, שירות מודרני ויעיל, מצוינות וחדשנות.  

 

 נחזק את מצבת כח האדם ונביא רוח רעננה וחדשנית. 

 

נשמור על רוח המושבה בקפדנות רבה. גם בעת צמיחת הישוב, נפעל  

על האינטרס    באחריות, על בסיס תכנון מקצועי, ובאופן ששומר

 הציבורי בלבד.  

 

יהודה, ונקדם  -אנו נטפח צביון ליברלי, מתקדם ופלורליסטי באבן 

ונעשה זאת תוך כיבוד אורחות חייהם   –ערכים דמוקרטיים ושוויוניים 

 של תושביה החילוניים, המסורתיים והדתיים כאחד.  

 

 אבן יהודה תהיה פורצת הדרך, ודוגמא ומופת בתיקון החברה שלנו.  

 



 נשקיע בקהילה ובאירועי תרבות מהשורה הראשונה.  

 

 נשקם תשתיות, ונבנה את הישוב לקראת העשור הבא.  

 

אנו נקפיד על זכותכם, התושבים, לדעת בדיוק מה צופן לנו העתיד  

ונעודד אתכם להיות מעורבים בעשייה, ע"י שקיפות ומעורבות  

 חברתית.  

נביא לפיתוח כלכלי, שיגדיל משמעותית את הכנסות המועצה, הגדלה 

 שהיא מפתח בהצלחת הישוב לתת שירותים מצוינים לתושב.  

 

מי את האחריות הכבדה של הובלת אבן  אני גאה ושמח לקחת על עצ

יהודה כראש מועצה ואעשה זאת מתוך תחושת שליחות ציבורית חזקה 

 ומחויבות עמוקה לכלל התושבים.  

 

בהזדמנות זאת, אני רוצה להודות למשפחתי, לאשתי נופר וילדיי  

ארבל, דניאל, נועה ואיתן. ובמיוחד לאמא שלי, קרן כצמן, שכיהנה  

תודה ששימשת יהודה. אמא, -כחברת מועצת אבן 2013 -ל 2003בין 

לי דוגמא ומופת, כנבחרת ציבור מסורה וחרוצה. תמיד היית אמיצה  

 ואמרת את מה שנכון. תודה שהקשבתי לך. 

 

בתפקיד.   7 -אנחנו כבר כמעט חודש מיום הבחירות, אך רק ביום ה

כולנו עסוקים כבר בחפיפות, בעבודה, בקבלת החלטות. אבל אני  

עצור לרגע ולקחת את ההזדמנות להודות לעובדי המועצה  רוצה ל

ועובדי המרכז הקהילתי החרוצים והמסורים, וברצוני להוקיר את  

 העבודה הקשה שלכם. 

 

חברי מועצה יקרים, אני רוצה לאחל לכם הרבה הצלחה במילוי  

תפקידכם כנציגי ציבור ולאחל לכולנו כמועצה עבודה פורה ומוצלחת, 

 ן המטרה המשותפת לכולנו.  בשיתוף פעולה למע 

 

הקמפיין מאחורינו, העשייה לפנינו. עכשיו האחריות עלינו. חובת 

ההוכחה עלינו. זה זמננו לעשות ולדאוג לעתיד הישוב והמדינה. זוהי  

תחילת הדרך עבורנו ואני מצפה לה. עלינו לעבוד יחדיו לעתיד הזה  

 שאנחנו מייחלים לו. 

 

 תודה והצלחה רבה לכולנו.  

 



 

 

 בחירת יום קבוע לכינוס ישיבת מועצה  .6

 

: המועצה מחויבת לישיבת מועצה מן המניין אחת לחודש. מתן כצמן

 מוצע יום שלישי בשבוע האחרון של כל חודש.  

 

 הצבעה פה אחד  

 

אישור מינוי סגנית ראש המועצה בשכר, הגב' מיגל אבינועם,   .7

 . 031716012ת.ז. 

 

 ניגוד עניינים.   –מיגל אבינועם יוצאת מהישיבה 

 

: מבוקש לאשר את מיגל אבינועם לתפקיד סגן ראש  מתן כצמן

 המועצה בשכר.  

 

התבקשתי לבחון את הכוונה למנות את הגב' מיגל   עו"ד קרן קדמי:

אבינועם כסגנית ראש המועצה בשכר. לאחר שעיינתי בשאלון  

ל ידי הגב' אבינועם ביום  לבחינת חשש לניגוד עניינים שנחתם ע

 , להלן התייחסותי:  18.3.24

 

א. הריני לאשר, כי מינוייה של הגב' מיגל אבינעם כסגנית ראש  

המועצה בשכר, ככל שיאושר, ייעשה כדין, וכי בהסתמך על הנתונים  

שהוצגו בפניי ו/או נמסרו לי, למיטב הבנתי אין במינויה כאמור משום 

 ל.  חריגה מהוראות הדין או הנוה

 

ב. עוד הריני לאשר, כי בהתאם לנמסר לי, הגב' אבינועם אינה פסולה 

לצו המועצות המקומיות,   101מכהונה בהתאם להוראות סעיף 

לחוק הרשויות המקומיות   20ו/או להוראות סעיף  1950 – התשי"א

 . 1975 –)בחירת ראש הרשות, סגניו וכהונתם(, התשל"ה 

 

של  ראש המועצה לגב' אבינועם,   ג. לאחר אישור האצלת סמכויותיו 

בהתאם למסמך שהוצג בפניכם, ובכפוף לביצוע דיווח אודות המינוי  

למשרד הפנים כנדרש, ניתן יהיה לשלם לגב' אבינועם תנאי שכר  

 ונלווים על פי הדין.  

 



ההעסקה מתוקצבת במלואה  כמו כן גזבר המועצה אישר כי עלות

   . 2024בתקציב המועצה 

 

 האם מינוי תפקיד סגן בשכר הוא חובה? שמשון רחמנפור:

 

ניתן לאייש את התפקיד. המינוי צריך להיות תוך   עו"ד קרן קדמי:

 חודשיים מכינון המועצה.

 

: האם הסעיף הזה צריך לעלות בישיבת המועצה  שמשון רחמנפור

מיליון   1 -ו את התקציב? האם סכום של כ הראשונה לפני שטרם למדנ

 שקלים עולה לדיון בישיבת המועצה הראשונה?

 

: אני מתקן שהסכום נמוך יותר, ושכחלק מהאצלת  מתן כצמן

 הסמכויות, יש לה תפקיד ביצועי במועצה. 

 

, מתן כצמן, לימור גיל שני, מירב שניר, טל רגב,   9 –: בעד הצבעה

נדב לוי, יוסי  אמיר טטרסקי, שירלי עזרא, שלומית גוטרמן כספי, 

 אלבז 

 

 , טלי אגסי עידו, טל הרמן   2 –נמנע          

 

 שמשון רחמנפור  ,  1מתנגד          

 

לתפקיד סגנית ראש המועצה  ההצעה התקבלה. מינוי מיגל אבינועם  

 אושר  בשכר 

 

 אישור האצלת סמכויות לסגנית ראש המועצה  .8

 

 : אני מבקש לאשר את האצלת סמכויות כפי שמפורט.  מתן כצמן

 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש רשות וסגניו   17לפי סעיף 

   1975 –וכהונתם( תשל"ה 

 

א. סגנית ראש המועצה תהיה ממונה על טיפול בתיק הנגישות בישוב  

יות ופרויקטים בנושא נגישות, כולל קיום ימי עיון  ותדאג להכין תכנ

 עם כל הגורמים במועצה בנושא זה, בתיאום עם מח' ההנדסה.  

 



ב. סגנית ראש המועצה תהיה ממונה על הביטחון השוטף במועצה  

ותפעל במסגרת זו בכל הנושאים הקשורים לתחום זה כגון קב"ט,  

ת מוס"ח, חב'  שוטר קהילתי, מתנדב משא"ז, ועדת ביטחון, אבטח

 שמירה, פרויקט מצלמות, מוכנות לשעת חירום וכו'.  

 

ג. סגנית ראש המועצה תהיה ממונה עלך הפיקוח בישוב, לשמירת  

 הסדר הציבורי והתקין, בתיאום עם קב"ט המועצה.  

 

ד. סגנית רש המועצה תהיה ממונה על מתן רישיונות עסק לבעלי  

 עסקים.   עסקים בישוב, בתיאום עם מנהל מח' רישוי

 

ה. סגנית ראש המועצה תהיה אחראית על נושא חיסכון באנרגיה  

במועצה, ובמסגרת זו תמונה לאחראית אנרגיה לפי תקנות מקורות  

האנרגיה. במסגרת זו תיזום בתיאום עם ראש המועצה והגזבר  

 מהלכים נחוצים להתייעלות אנרגטית בצריכת החשמל של המועצה.  

 

ממונה על ביצוע החלטות ועדת תנועה   ו. סגנית ראש המועצה תהיה

 ותמרור, בתיאום עם מח' ההנדסה.  

 

 ז. סגנית ראש המועצה תשמש גם כמ"מ יו"ר ועדת מל"ח ופס"ח.  

 

ח. סגנית ראש המועצה תהיה מ"מ ראש המועצה בוועדות השונות 

 למעט ב"שרונים".  

 

המתנדבים  ט. סגנית ראש המועצה תהיה ממונה על ניהול מערך 

 בישוב. 

 

י. סגנית ראש המועצה תהיה ממונה על קשרי הילה שאינם במסגרת  

 המרכז הקהילתי.  

 

 יא. הסגנית תשמש כיו"ר הוועדות הרשומות מטה: 

 

 ועדת ביטחון ופיקוח  -

 

 ועדת הנצחת נרצחי טרור והנצחה.  -

 

 ועדה לאיכות הסביבה וחזות הישוב  -



 

 ועדת קשרי קהילה   -

 

 מאבק בנגע הסמים, מיגור האלימות ומניעת אובדנותהוועדות ל -

 

יב. הסגנית תכין תכניות, יעדים ומשימות בנושאים שבתחום  

 אחריותה. 

 

יג. בהתאם להוראות הדין, לראש המועצה תהא הסמכות לשלול כל  

סמכות בכתב באצלת סמכויות זה באופן מלא ו/או באופן חלקי ללא  

   צורך באישור גורם אחר כזה או אחר.

 

, מתן כצמן, לימור גיל שני, מירב שניר, טל רגב,  10 –הצבעה: בעד 

שלומית גוטרמן כספי, נדב לוי, אמיר טטרסקי, שירלי עזרא, יוסי  

 אלבז, שמשון רחמנפור.  

 

 , טלי אגסי עידו, טל הרמן  2 –נמנעים 

 

 

 מינוי לימור גיל שני כסגנית ראש המועצה בתואר  .9

 

 ה מחשש לניגוד ענייניםלימור גיל שני יוצאת מהישיב

 

מבקשים למנות את הגב' לימור גיל שני כסגנית ראש  מתן כצמן: 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת   15המועצה בתואר, לפי סעיף 

 1975 –ראש רשות, סגניו וכהונתם(, התשל"ה 

 

 טל הרמן: מה התוקף, מה המשמעות של זה? האם זה רק לשם כבוד?  

 

מתן כצמן: יש פה תפקידים שתבצע מתוקף תפקידה כסגנית ראש  

 הרשות והחוק מאפשר את זה.  

 

 טל הרמן: היא מקבלת אקסטרה תפקידים?  

 

מתן כצמן: היא מקבלת מינוי כסגנית בתואר כחלק מתפקידיה השונים 

 כסגנית בתואר. ר בהמשך זה חלק מתפקידהשכפי שנאש והמכובדים 

 



 יוסי אלבז: פרקטית מה זה אומר?  

 שואלים כי אנחנו לא יודעים. אנחנו 

 

מתן כצמן: זה תואר כבוד של סגנות ראש המועצה. היא מקבלת  

 תפקידים ביצועיים משמעותיים מאד.  

 

 טל הרמן: מה התפקידים? 

 

 מתן כצמן: אנחנו עוד מעט נאשר את זה.  

 

 

 

 הצבעה  

מתן כצמן, טל רגב, אמיר טטרסקי, מירב שניר, נדב לוי,   –בעד  8

 שרון, שלומית גוטרמן כספי -מיגל אבינועם, שירלי עזרא 

 

 טל הרמן , טלי אגסי עידו  –נגד  2

 

 יוסי אלבז, שמשון רחמנפור    –נמנעים  2

 

 

 אישור נציגי מליאת המועצה לבדיקת הכשירות למנכ"ל/ית   .10

 

נציגת הקואליציה מיגל אבינועם ונציג האופוזיציה   ע: מוצ מתן כצמן

 שמשון רחמנפור.  

 

 הצבעה פה אחד 

 

    100%אישור שכר בכירים למנכ"ל/ית שייבחר/תיבחר ,   .11

 משכר מנכ"ל          

 

 הצבעה פה אחד  

 

 

 אישור מר דור זימל לתפקיד מנהל לשכת ראש המועצה   .12

 מנכ"ל משכר  40%ואישור שכר בכירים של          

 



חברי המועצה קיבלו את קו"ח של דור לתפקיד מנהל    מתן כצמן:

 לשכת ראש המועצה. 

אני מבקש לאשר את דור זימל לתפקיד מנהל הלשכה וכן את שכרו  

 משכר מנכ"ל.  40%

 

: איך נקבע אחוז ההצמדה של השכר למנהל לשכה  שמשון רחמנפור

 ולעוזרת? 

 

ות את  שלה. יש לרבטבלאות יש טווח שכר לתפקידים א אלי גטר:

 . הסמכות להתחיל בטווח המירבי

 

, מתן כצמן, מיגל אבינועם, מירב שניר, טל רגב,  10 –בעד  הצבעה: 

שלומית גוטרמן כספי, נדב לוי, אמיר טטרסקי, שירלי עזרא, יוסי  

 אלבז 

 

 , טל הרמן  טלי אגסי עידו     2 –נמנעים 

 

 שמשון רחמנפור   1 –נגד 

 

 הגב' אורית אביזמר לתפקיד עוזרת אישית לראש   אישור . 13

 משכר מנכ"ל 45%המועצה ואישור שכר בכירים בשיור של          

 

משכר   45%: אני מבקש לאשר את המינוי ואת שיעור השכר מתן כצמן

 בכירים

 

מתן כצמן, מיגל אבינועם, מירב שניר, טל רגב,   10 –: בעד הצבעה

 אמיר טטרסקי, שירלי עזרא, יוסי אלבז  שלומית גוטרמן כספי, נדב לוי,

 

 טל הרמן, טלי אגסי עידו  2 –נמנע 

 

 שמשון רחמנפור   1 –נגד 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 . מינוי ואישור ועדות ונציגי המועצה עפ"י הפירוט הר"מ:  14

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

 מתן כצמן   –יו"ר   ועדת הנהלה 

  –מ"מ יו"ר הועדה  

 גל אבינועם  -מי

  –סגנית בתואר  

 לימור גיל שני  

 מירב שניר 

 טל רגב  

שלומית גוטרמן  

 כספי 

 שירלי עזרא שרון 

 

 הצבעה פה אחד  

 

 מנכ"ל  

 גזבר

 יועמ"ש 

 מבקרת המועצה 

 מהנדס 

 טל הרמן   –יו"ר   ועדת ביקורת  

 נדב לוי  

 אמיר טטרסקי 

 

 הצבעה פה אחד 

 

  

שלומית   -יו"ר  ועדת מכרזים 

 גוטרמן כספי 

 מיגל אבינועם 

 טל רגב 

 אמיר טטרסקי  

 נדב לוי  

 טל הרמן 

 שמשון רחמנפור 

 

 הצבעה פה אחד 

 

 מנכ"ל  

 גזבר

 יועמ"ש 

 מבקרת המועצה 

 מהנדס 

 

 



 

 

 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

 ועדת מל"ח 

)משק לשעת  

 חירום( 

 מתן כצמן   –יו"ר  

מ"מ יו"ר הוועדה  

 מיגל אבינועם  –

 טל הרמן 

 

   הצבעה פה אחד

נציג פס"ח+  נציג  

 מרק קניש -מזון  

תיק מים: גיורא  

 פבלוביץ 

מפקד יחידת 

סע"ר: יוסי 

 אפשטיין 

יחידת ציוד צמ"ה:  

 אורן ידידיה 

 מנכ"ל 

 קב"ט המועצה 

 מנהל אגף החינוך  

 מהנדס 

מנהלת המח'  

לשירותים 

 חברתיים  

 מנהל מח' חזות  

ועדה להנצחת  

 נרצחי טרור ושמות 

מיגל   –יו"ר  

 אבינועם 

 טל רגב  

 אופוזיציה חבר 

 

 

 

 הצבעה פה אחד 

 אייל רובין 

 ליאור רובס 

 שירי מסיקה 

 יפעת נחמן  

נציג משפחת  

 אקשטיין  

נציג משפחת  

 נחמיאס 

 נורית אביב 

 ניצן גלטנר  

 

לאיכות  ועדה 

הסביבה וחזות  

 המושבה 

 יו"ר מיגל אבינועם  

 מירב שניר 

 יוסי אלבז 

 אמיר טטרסקי  

 

 הצבעה פה אחד  

 

 מנכ"ל   סבינה לויט קורן 

מנהלת מח'  

 תברואה  

 מנהל מח' חזות  

ועדה למאבק בנגע  

 הסמים 

מיגל   –יו"ר  

 אבינועם 

 טל רגב  

 טלי אגסי עידו  

 חבר אופוזיציה 

 

 

 הצבעה פה אחד 

 

 ניר בירן 

 אייל רובין 

 מנהל אגף חינוך  

מנהלת המח'  

לשירותים 

 חברתיים  

 קב"ט המועצה 

 שוטר קהילתי 

מנהל ביה"ס  

 הדסים 

יו"ר הנהגת הורי 



 הדסים

 יועצות ביה"ס  
 

 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

ועדה למיגור  

אלימות ולמניעת  

 אובדנות  

מיגל   –יו"ר  

 אבינועם

 טל רגב  

 

 

 

 

   הצבעה פה אחד

 ניר בירן 

 אייל רובין 

 אילון זאדא

 מנכ"ל 

 מנהל מח' חינוך  

 קב"ט  המועצה 

 שוטר קהילתי 

מנהלת המח'  

לשירותים 

 חברתיים  

 עו"ס 

מנהל ביה"ס  

 הדסים 

יו"ר הנהגת הורי 

 הדסים 

 יועצות בית הספר  

דה לשימור  וע

 אתרים 

 מתן כצמן   –יו"ר  

 מירב שניר 

 חבר אופוזיציה 

 

 מהנדס המועצה  נציג "שרונים" 

מיגל   –יו"ר   ועדת ביטחון 

 אבינועם 

 מתן כצמן 

 טל הרמן 

 

   הצבעה פה אחד

 דניאל גרינברג 

 אבי גרינבלט 

 אלון מסיקה 

 רפי מרון 

 עודד לצטר  

 חגי הראל  

 ברק פלאצ'י  

 יגאל גרייבסקי

 קב"ט 

 שוטר קהילתי  

ועדה לאסטרטגיה 

ומדיניות תכנון  

 )ישובית( 

 מירב שניר   –יו"ר  

 מיגל אבינועם 

 יוסי אלבז 

 

   הצבעה פה אחד

 

 אייל רובין 

 ליאור רובס 

 מיכל רוזנבאום 

 ג'קי לימור  

 יעל שפר  

 קרן אביב 

רוזלין אלון 

 )הנדסה אזרחית( 

רחל אלתרמן  

 



)פרופ' לתכנון  

 ערים(
 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

ועדה לפיתוח קשרי  

 קהילה 

מיגל   –יו"ר  

 אבינועם

 שירלי עזרא שרון 

 טלי עידו 

 יוסי אלבז 

 

 הצבעה פה אחד 

 

 ניר בירן 

 הילה קולט 

 ניצן גלטנר  

 ענת זדה  

מנהל המרכז 

 הקהילתי 

מנהלת יחידת  

 הנוער  

ועדה לשירותים  

 חברתיים 

יו"ר שירלי עזרא 

 שרון 

 לימור גיל שני 

 חבר אופוזיציה 

 

 

 

 הצבעה פה אחד 

 ענת זדה 

 אסנת מרגוליס 

 יעל גורדון ענתבי

 כהן  -דנה פופר 

 ניר בירן 

 סיגל לב  

 שטרן  –שרון פז 

 דורון גרידיש 

 ג'ואנה פולק  

נציג כפר הנוער  

 הדסים 

נציג מיוחדים 

 בשרון 

מנהלת המח'  

לשירותים 

 חברתיים  

 יו"ר טל רגב  ועדת חינוך 

 אמיר טטרסקי 

 שירלי עזרא 

 נדב לוי 

 שמשון רחמנפור 

 

 

  הצבעה פה אחד 

 דיתי ורדי 

 עדי מרגלית 

 כוכבה שפע  

 ענת חיים  

 רובין -מיכל הדס

 קרן פנק 

 סיוון האוזמן 

 מנהל מח' חינוך  

 מנהלת יח' הנוער  

נציגת מנהלות בתי  

 הספר היסודיים 

מנהל ביה"ס  

 הדסים 

נציג הנהגת  

 ההורים המרכזית  

יו"ר מועצת  

התלמידים 

 הישובית 
 

 

 



 

 

 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

ועדת הנחות  

 מארנונה

שלומית   –יו"ר 

 גוטרמן כספי 

 אמיר טטרסקי  

 טלי אגסי עידו  

 
 הצבעה פה אחד 

 

מנהלת המח'  

לשירותים  

 חברתיים

 יועמ"ש  

רכזת הוועדה  

 מהגזברות 

הוועדה לענייני  

 הגיל השלישי 

מתן   –יו"ר 

 כצמן  

 מיגל אבינועם  

 חבר אופוזיציה  

 
 הצבעה פה אחד 

 ניר בירן

 מיקי לפיד  

 דרורה גושן

 יוסי זיו 

 אייל רובין  

 שולי יוסף  

 אביגדור נוימן  

מנהלת המח' 

לשירותים  

 חברתיים  

ועדת תנועה  

 ותמרור 

 יו"ר מתן כצמן

  –"ר מ"מ יו

 מיגל אבינועם  

 מירב שניר  

 חבר אופוזיציה  

 חבר אופוזיציה  

 
 הצבעה פה אחד 

 

 ניר בירן

  –רונה גרוס 

נציגת משטרת  

 ישראל  

  –יצחק לירן 

 יועץ תנועה  

בעלי תפקידים  

 ממח' ההנדסה 

 שוטר קהילתי  

ועדה למחיקת  

 חובות  

שלומית   –יו"ר 

 גוטרמן כספי  

 אמיר טטרסקי  

 חבר אופוזיציה  

 
 הצבעה פה אחד 

 יועמ"ש   

 גזבר

מנהלת המח' 

לשירותים  

 חברתיים  

מנהלת תיאום  

 ובקרה  



 

 

 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

ועדה לקידום  

 מעמד האישה  

מור  לי  –יו"ר 

 גיל שני  

שירלי עזרא  

 שרון  

 טלי אגסי עידו 

 חבר אופוזיציה  

 
 הצבעה פה אחד 

 

  

אמיר   –יו"ר  ועדת מלגות  

 טטרסקי 

 מיגל אבינועם  

 יוסי אלבז  

 
 הצבעה פה אחד 

 

  

לימור    –יו"ר  המרכז הקהילתי  

 גיל שני  

נדב   –ס. יו"ר 

 לוי 

 
 הצבעה פה אחד 

 אודי שרעבי 

מירית נאור  

 ציטרון  

 מנכ"ל המועצה  

מנהלת יחידת  

 נוער  

 

נציג המועצה  

בוועדה המקומית  

לתכנון ובניה  

 שרונים" "

  –מתן כצמן 

 ראש המועצה  

 מ"מ מירב שניר 

 
 הצבעה פה אחד 

  

רשות ניקוז  

 השרון

 דן בן ארי   

 
 הצבעה פה אחד 

 



נציג מעיינות  

 השרון

 ליאור רובס   

 
 הצבעה פה אחד 

 

 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

איגוד ערים  

לתברואה השרון  

 הצפוני  

 עמי קירשנר   

 
 הצבעה פה אחד 

 

  –ליאור רובס   "שרונים" 

 נציג ציבור  

 
 הצבעה פה אחד 

 

יועצת ראש  

המועצה  

 לאזרחים ותיקים

 

 

חגית זהבי    

מנהלת המח' 

לשירותים  

 חברתיים  

 
 הצבעה פה אחד 

הממונה על חופש  

 המידע  

- הדר מנטקה  

מנהלת   –שבח 

 תיאום ובקרה  

 
 הצבעה פה אחד 

יועצת ראש  

המועצה למעמד  

 האישה  

  –נעמה קדר   

 עו"ס  

 
 הצבעה פה אחד 

הממונה על  

 הטרדות מיניות 

  –תמר שחר   

 מנהלת השפ"ח 

 
 הצבעה פה אחד 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

שם  

 הוועדה/מינויים

 משתתפים   נציגים חברים

הממונה על  

 האנרגיה  

סגן   –בר כהן   

 מהנדס 

 
 הצבעה פה אחד 

הממונה על  

 תלונות הציבור  

  –שירה שאול   

 מבקרת המועצה 

 
 הצבעה פה אחד 

 

 

בדיקת הוועדות בהיבט שוויון  מבקשת להוסיף את עניין  שני:-לימור גיל

מגדרי ולהוסיף נשים בוועדת שאין בהן מספר שווה של נשים וגברים כגון  

 שלישי. בוועדת ביטחון וועדת הגיל 

 

 

 

 

 

 

 

  ___________________             ______________________ 

 מתן כצמן                                            רינת אורן                 

 המועצה                                   ראש המועצה   יתמנכ"ל           


